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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 21. juni 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 690 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 690:
”På baggrund af Ritzaus artikel "Stærkt skadet voldsoffer måtte vente en time
på ambulance" den 18. juni 2012 bedes ministeren redegøre for hvad der er
sket i denne episode og oplyse, om det er blevet vanskeligere at rekvirere en
ambulance. Ministeren bedes endvidere oplyse hvor stor afvisningsprocenten
er på de forskellige 112 centraler. Endelig bedes ministeren oplyse hvorledes
det kan sikres, at der i fremtiden sendes en ambulance når en person ringer
112.”

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Danske Regioner om en udtalelse. 

Jeg besvarer spørgsmålet endeligt, når udtalelsen foreligger. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Tove Kjeldsen
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